
Dato: 24.10.23 
 

 

Agenda: Hovedstyremøte 
  

Møteleder: Jan Harald Forsmo 

 
  

Referent: Jan Christian Vasshus 

Tid: 19.00 – 20.30 

 
  

Sted: Møterom JSA 

Medvirkende: Jan Harald Forsmo, Trond Ivar Våge, Marianne Sør-Reime, 
Christian Grove, Jan Christian Vasshus og Maren-Iren Kvia 

Fraværende:   Merethe Sæbø, Ådne 
Skrettingland  

 
 
 
1/23 Godkjenning av innkalling og referat 
Godkjent 
 
 
Håndballen orienterer 
Samarbeidsavtale med Nærbø 
Ingunn Helen, Hilde og Tore snakket om samarbeidsavtalen med Nærbø. Dette er et samarbeid med 
2007-laget til Nærbø og er et ett-årig samarbeid. Blir tatt en evaluering av dette ved sesongslutt. 
Diskuterte flere tema og utfordringer. God lyd, selv om det er mange oppgaver som må løses av et 
styre som er litt for lite folk.  
 
 
12/23 Økonomi 
Ser greit ut, med en prognose som viser 230.000,- i pluss. Mange poster med avvik, men totalen er 
bra.  
 
 
21/23 Utviding treningssenter 
Sendt ut forespørsel til flere aktører. Fått inn priser. Maren Iren, Ådne og JC tar et møte med 
leverandør for å diskutere videre fremdrift.  
 
 
23/23 Æresteikn 
Komiteen har jobbet med vervsregisteret og er snart i mål. Blitt gjort et godt stykke arbeid, som vil gi 
idrettslaget god hjelp i årene fremover.  
 
 
37/23 Valgkomité 
Hovedstyret har fått inn personer til valgkomiteen.  
Trond Gjermund Haugen, Bjørn Skretting, Sanne Skeie og Helle Skrettingland tar jobben med å finne 
verv til årsmøte neste år.  
 
 
41/23 Drenering bane 
Erik Håland Maskin har drenert langsidene på hovedbanen. Nå skal det ikke stå vann på 
langsidene lenger. Dette er noe vi får tippemidler og kommunale midler på og er en 
forberedende jobb til rehabilitering av kunstgressbanen. 
Det er kommet forslag fra anleggskomiteen om å drenere gressbanen ved 
parkeringsplassen, men hovedstyret ønsker å vente med dette til de ser hvordan 
økonomien i laget er neste år 
 



43/23 E-sport søknad 
Christian Grove tar kontakt med e-sporten om søknaden. Hovedstyret er positive til å finne løsninger 
sammen, men kostnaden må ned. 
 
 
44/23 Idrettsskule søknad 
Begynner med frukten som det var før corona er ok. Frukt må handles på SPAR. 
Kveldsmat en gang i halvåret er også noe hovedstyret synes er positivt. Kjør på! 

 
 
46/23 Sak fra trim- og friidrett 
Org.planen tar ikke for seg noe dekning for enkeltutøvere på stevner o.l.  
Hovedstyret utarbeider et forslag som må inn i org.planen  til neste årsmøte, slik at de som driver med 
individuell idrett også blir hensyntatt. 
 

 
 

Referent: Jan Christian Vasshus  
 
  
  
_________________ _________________ _________________ _________________ 

Jan Harald Forsmo Merethe Sæbø Trond Ivar Våge Ådne Skrettingland 

 

_________________ _________________ _________________ 

Marianne Sør-Reime Christian Grove Maren Iren Kvia 

 


